

# Tamat latehan peringkat pertama Silat Linchah

KUALA LUMPUR, Khamis. — Perlawanan Seni Silat Linchah Organik Segambut telah berlangsung dengan tamat larian peringkat pertama di-gelanggangnya baru ini.

Managers Enche Omar Din telah membina Pusat Latihan Seni Silat Linchah Segambut, meluaskan pelajaran mereka hingga ke peringkat kedua.

Dalam **26 Feb 1971** yang ringkas, Manjuritu itu telah memberi arahan kepada semua ahlinya supaya jangan mengutamakan pelajaran yang di-pelajari di-tempat yang salah.

Di-selir upacara tersebut, perlawanan itu telah melintas pegawainya diawalkan Segambut. Mereka yang di-pilih adalah seperti di-bawah ini.

## Pegawai?

Yang di-Pertua: Enche Saiegh bin Senuh, ahli 19. Enche Pangsa bin Iya, ahli 20. Enche Karim bin Sulaiman: Jawatankuasa? — Enche Jamahuddin bin Abu Enche Kasim bin Mohamed Ismail dan Enche Dora-bim bin Mohamed Kasim.

Pemereksa: KHA2 Ja-lah Che Zabeedah binti Jaem dan Enche Hasni bin Mohamed Noor.

Gambar atas menunjukkan dua orang jurua silat dari Perlawanan Seni Silat Linchah Pusat sedang menunjukkan kesedaran masing-masing. Di-sambel kanan ialah Raja Azlan bin Raja Ahmad dan di-sebelah kiri ialah Fauzan Daya.

## Ahli silat chedera ketika menunjokkan kehandalan

SUSANA yang begitu tenang dalam pertunjukan silat seni gayong di-Dewan Bella, Kampung Pandan, Kuala Lumpur pagi semalam, telah tiba menjadi cemas bila sa-orang ahli silat itu dari Kedah mendapat chedera sedikit ketika sedang menunjukkan kehandalannya bermain kayu melawan tiga orang rakan lain, bernasok sa-orang wanita.

Pemuda yang mendapat chedera sedikit di-pelvis kirinya itu ialah Basharrudin bin Faib dari Kota Setang, Semang. Dia menunjukkan permainannya silat seni gayong itu dengan pertunjukan dari para peminat. Oleh Esah binti Yamin dan dua orang pemuda lain — ke-semuanya dari Kedah.

Ketika sedang menunjukkan permainan itu, tiba-tiba kayu panjang yang di-pegang oleh Basharrudin patah dan serpihnya terpelanting ke-bahagian mukanya.

Pertunjukan itu terpaksa di-bertamatkan dan Basharrudin pun segera di-berikan rawatan.

Pertunjukan itu di-adakan bersempena upacara pembukaan rasmi sidang agong tahunan yang ke-6 Persatuan Silat Seni Gayong Malaysia oleh Dato Hamzah bin Dato Abu Samah, Menteri Kebudayaan, Belia dan Sukan.

Lebih 200 orang ahli peratuan tersebut dari seluruh Malaysia Barat malam ini di-talikan dalam majlis jamuan oleh Menteri Besar Selangor, Dato Harun Idris.

Gambar menunjukkan Basharrudin sedang di-beri rawatan oleh dua orang rakan-nya. — Gambar Betina Harish oleh Lee Hon Yew.

## Kursus silat gayong Kg Ubi

SINGAPURA, Jumaat. — Kursus pembia silat seni gayong akan di-anjurkan oleh Balai Rakyat Kampung Ubi khusus untuk sa-slope sahaja yang memahaminya.

Sa-ramai 50 orang telah mendaftarkan nama untuk menyertai kursus ini yang akan di-adakan sa-minggu dua kali: tiap malam Sabtu dan Jumaat.

Kursus itu akan di-kelolakan oleh pendekar yang terkenal Enche Husein Kaslan dari P A S A K — Persatuan Anak2 sandiwa Angkatan Kesenian.

## Balai Ra'ayat akan ajar kursus silat gayong

SINGAPURA, Jumaat. — Balai Ra'ayat Kampung Ubi mulai 1 Mei ini akan mengadakan kursus silat gayong terbuka kepada orang ramai di-sini.

Jawatankuasa Pentadbir Balai Ra'ayat tersebut men-persiapkan orang ramai ka-

malis perasmian-nya pada jam 7.30 malam itu.

Satu pertunjukan sen-gayong akan di-pertunjukkan oleh anggota2 Persatuan Pasak Singapura yang di-pimpin oleh Enche Hussain Kaslan, wakil mahaguru silat Senjayong Malaysia di-Singapura yang baru ini telah menerima selepang hitam Pangkat I.